
Bodo morje vendarle
poglobili Nizozemci?
Luka Koper Italijanska družba je zatajila
Koper - Kaze, da bo nova
uprava Luke Koper, ki jo bo v
torek prevzel Dragomir Matic,
tega dne podpisala novo po-
godbo o poglobitvi morskega
dna v prvem pristaniškem ba-
zenu z nizozemskim podjetjem
Van Oord. To se edino v roku
prijavilo na bliskovito ponovljen
razpis potem, ko so v Luki ugo-
tovili, da italijanska družba ni
opravila naročenega dela.

BORIS ŠULIGOJ
Mišičeva uprava Luke Koper je ko-
nec lanskega leta kar nekaj časa
oklevala, katerega od dveh ponu-
dnikov bi izbrala. Decembra se je
odločila za Costruizioni Genera-
li Xodo iz Roviga, ki ga je v Koper
pripeljal koprski partner Grafist.
Ponudba italijanskega izvajalca je
bila, da bo dela opravil za 2,1 mili-
jona evrov, nizozemski Van Oord
pa za 2,8 milijona evrov, vendar dva
tedna pred Italijani. Toda Mišic ni
poslušal, kar so mu kmalu po (sicer
skupni) odločitvi svetovali v službi
za investicije, da italijanski izvajalec
nima ustreznih priporočil. V nekaj
manj kot treh mesecih se je poka-
zalo, da je opravil komaj desetino
posla. V Luki Koper menijo, da so
imeli kar nekaj sreče, da se je nizo-
zemski izvajalec obnašal poslovno
in ima dovolj zmogljivosti, da bi do
konca avgusta lahko opravil dolgo
pričakovano poglobitev dna. Po-

drobnosti o tokratni pogodbi nam
v Luki Koper še niso hoteli izdati,
saj morajo pripraviti vso dokumen-
tacijo. Ker je nizozemska družba
edini ponudnik, ni bojazni, da bi
se kdo pritožil, zato se ves postopek
lahko zaključi prej.

Hitra izvedba poglobitve s 13 na
14 metrov je pomembna predvsem
zato, ker naj bi najkasneje septem-
bra začela delovati ladjarska aliansa
treh največjih kontejnerskih pre-
voznikov, ki bodo v severni Jadran
z Daljnjega Vzhoda pripeljali večje
kontejnerske ladje. Prednost bo
imelo tisto pristanišče, ki bo bolje
opremljeno in pripravljeno. Seve-
da pa se Luka Koper ne bo ustavi-
la pri globini 14 metrov. Kmalu po
opravljenih delih se bodo morali
začeti pripravljati na poglobitev na
15 metrov, kar je kratkoročni cilj
pristanišča.

Včeraj je Luka objavila napoved
skupščine, ki bo 8. julija. Po dolgem
času naj bi bila to povsem »običaj-
na« skupščina, na kateri bodo še
enkrat popravili statut, tako, da
bodo po izkušnji z razrešitvijo Mi-
šica vanj zapisali, daje za veljavnost
sklepa nadzornega sveta potrebno
glasovanje večine, kot to določa
zakon. Delničarji bodo potrjevali
tarifo za sejnine članov nadzorne-
ga sveta. Tako bodo za opravljanje
funkcije prejeli na leto 11.000 evrov
bruto plačila, poleg tega pa za vsako
sejo še 275 evrov bruto sejnine za
vsako sejo. Odločal bodo tudi o pre-
dlogu, da bo delnica Luke prinašala
za 10 centov (bruto) dividende.
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Pogovor z Blažem
Hribarjem, vodjo
analiz pri NLB skla-
dih o poslovanju
slovenskih podjetij
delo.si/multimedija
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